

MENAIK TARAF GERAI DI RPT BAGAN BARU, SELAMA PERAK.

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
1	Kerja -kerja diliputi dalam sebutharga ini mengandungi kos oleh pemborong untuk kerja - kerja awalan termasuk penyediaan bahan - bahan, pengangkutan dan lain - lain perkara yang diperlukan oleh pegawai penguasa bagi kerja - kerja membina dan menyiapkan kerja tersebut. Semua kerja-kerja yang dijalakna adalah mengikut spesifikasi piawai untuk kerja-kerja binaan bangunan serta mengikut syarat-syarat am sebutharga	H/pukal	H/Pukal		
	<u>Bumbung</u>				
2	Kerja - kerja membuka bumbung dan palong air yang lama dan rosak dibuang ke tempat yang diluluskan.	H/pukal	H/Pukal		
3	kerja bekal dan memsang kemas bumbung jenis metaldeck dengan ketebalan 0.48mm/G26 dari jenis, warna, bentuk yang ditetapkan oleh pihak Majlis kerja - kerja termasuk palong air termasuk segala kerja yang berkaitan.	M2	340		
4	12mm tebal kepingan siling akustik gentian meneral dipasang pada termasuk tee terdedah aluminium beranod semulajadi dalam grid 60mm x 1200mm digantung dengan dan termasuk dawai penyakut besi tolok 14 digantung dari gulung - gulung bumbung atau dengan eleyet pins dari sofit lantai konkrit.	M2	270		
	<u>LONGKANG</u>				
5	Kerja - kerja mengorek longkang lama dan di buang ke tempat yang diluluskan.	H/pukal	H/Pukal		
6	Bekal dan pasang longkang separa bulat saiz 9 inci dari jenis tembikar termasuk kerja yang berkaitan.	M	68		
7	Bekal dan pasang longkang dari jenis U shape saiz 300mm x 300mm termasuk kerja penyambungan simen.	M	24		
	Muka Surat 1/2	Jumlah Di Bawa Ke Hadapan			

BIL	BUTIRAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR HARGA	JUMLAH (RM)
Jumlah Dari Belakang					
8	Kerja - kerja binaan sum 1m x 1m	No	2		
9	Membina laluan masuk ke rumah dari binaan slab konkrit pasang siap dari kilang lebar 14 kaki termasuk segala kerja yang berkaitan.	No	1		
<u>KERJA CAT</u>					
10	Kerja -kerja kikis cat lama, distemper lama dan sebagai nya dari permukaan yang dilepa, basuh dan membaiki semua retak dan permukaan lain yang cacat.	H/pukal	H/Pukal		
11	Menyediakan permukaan dan menyapu (2) lapisan cat emulsi seluruh bangunan kedai dari jenama 'DULUX' atau setara denganya mengikut warna cat yang akan ditentukan oleh Pegawai Penguasa Majlis.	Lot	4		
Muka Surat 2/2		Jumlah			